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PRAVIDLO č. 1 
Jméno začíná předložkou = velké písmeno v předložce
a prvním slově po ní 
          ulice Ke Karlovu 
 

PRAVIDLO č. 2 
Jména obcí = velká písmena všude kromě předložky 
          Karlovy Vary  
          Kostelec nad Labem 

PRAVIDLO č. 3 
Předpona Z = změna stavu, něco je jinak, než bylo
předtím 
          zkopírovat, zkomplikovat, zhlédnout 
 

PRAVIDLO č. 4 
Věta vložená = oddělena čárkami z obou stran 
          Knížka, kterou teď čtu, se mi moc líbí.  
 
 
PRAVIDLO č. 5 
Čárka před a: 
 a) Spojky a tak, a tedy, a proto…: 
          Představení skončilo, a tak šli domů. 
 b) Dvě spojky vedle sebe – čárka už před první z nich: 
          Začal pracovat, a když přišel kolega, přenechal  
          mu část projektu. 
 c) Věta vedlejší mezi dalšími větami – oddělena   
     z obou stran: 
          Nevím, co se stalo, a ani to nechci vědět. 
 

Psát bez chyb
není tak těžké,
jak jste si doteď
mysleli.

Nevíte si rady? 
Pomoc najdete tady: 
http://prirucka.ujc.cas.cz/  jitkapourova.cz


